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 Záznam z rokovania Komisie na ochranu verejného poriadku, životného 

prostredia a výstavby pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-

Dargovských hrdinov zo dňa 04.09.2024 

 
 

Prítomní: - členovia komisie OVPŽPaV:  Mgr. Marek Štefanisko (predseda) 

MUDr. Ján Sekáč, MBA                                                                            

Roland Georgiev  

Ing. Dušana Sobodová 

Ing. Georgi Svetozarov 

                                                                                         

 

- za MÚ:  PhDr. Dominik Babušík (starosta) 

     Ing. Mgr. Martin Farkašovský (kontrolór) 

                                        Ľubomír Senčák (OŽPVaPČ)  

                                        PhDr. Erik Stiborek (OŽPVaPČ)  

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. Diskusia   

3. Záver 

 

 

 

K bodu 1/  

 

Rokovanie komisie ochrany verejného poriadku, životného prostredia a výstavby (ďalej len 

„komisia“) otvoril predseda komisie, Mgr. Marek Štefanisko, ktorý privítal všetkých 

prítomných a oboznámil ich s programom rokovania. 

 

Mgr. Ľubor Kalafus, Ing. Matúš Novák, PhD., Ing. Vladislav Stanko, DPA, MBA, LL.M., 

Tomáš Vasok a Daniel Magula sa rokovania komisie nezúčastnili. 

 

 

K bodu 2/ 

 

Mgr. Marek Štefanisko – diskusiu otvoril informáciou o iniciatíve vo vzťahu k mestu Košice 

smerujúcou k možnosti vybudovania zberného dvora spoločnosti KOSIT na ploche bývalého 

tzv. „obhliadkového miesta“, čo by mohlo pomôcť k zvýšeniu čistoty verejných 

priestranstiev. 

 

PhDr. Erik Stiborek – upozornil na potrebu zváženia všetkých potenciálnych rizík spojených 

s existenciou zberného dvora na území mestskej časti a vysvetlil tiež dopady spojené 

s redukciou možnosti rozmiestňovania veľkokapacitných kontajnerov na území mestskej časti 

– hromadenie nadrozmerného odpadu najmä pri stojiskách kontajnerov. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa na možnosti zvýšenia bezpečnosti v okolí OC Hnedák, kde 

sa pravidelne zdržiavajú neprispôsobiví obyvatelia a požiadal o nahlásenie lokality Mestskej 

polícii Košice. 
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Ľubomír Senčák – uviedol, že na predmetnú lokalitu je pravidelne upozorňovaná Mestská 

polícia Košice a v priestore tiež pravidelne vykonávajú hliadkovú činnosť príslušníci MOaPS. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – v mene pána poslanca Stanka upozornil na potrebu zabezpečenia 

opravy rekonštruovaného schodiska na Buzuluckej ulici č. 22, z ktorého pravidelne neodteká 

nahromadená dažďová voda a tiež potrebu riešenia situácie s neprispôsobivými obyvateľmi 

v okolí oporného múru na Buzuluckej ulici č. 22. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – požiadal o odstránenie konára pri MŠ na ulici PČĽ a odstránenie 

kôp suchej pokosenej trávy na celom sídlisku. 

 

Ľubomír Senčák – informoval, že predmetný konár bol odstránený a rovnako boli príslušnou 

spoločnosťou vykonávajúcou kosenie a zber trávy odstránené všetky kopy pokosenej trávy. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – v mene poslanca Valkovského požiadal o preverenie realizácie 

obnovy vodorovného značenia na Kurskej ulici č. 29 a 35. 

 

PhDr. Erik Stiborek – uviedol, že obnovu značenia bude realizovať Bytový podnik mesta 

Košice, ktorému boli odovzdané všetky nahlásené lokality na obnovu tohto značenia. 

Aktuálne mestská časť čaká na zaslanie cenovej ponuky po premeraní a nacenení obnovy 

jednotlivých lokalít. 

 

Roland Georgiev – upozornil na zlú situáciu s premnožením potkanov a opýtal sa na prípadné 

realizované opatrenia na zamedzenie ich výskytu. 

 

Ľubomír Senčák – informoval o deratizácii, ktorú mestská časť zabezpečovala koncom 

mesiaca august. V budúcoročnom rozpočte mestskej časti bude vyčlenená osobitná čiastka na 

riešenie akútnych stavov premnoženia. V októbri bude realizovaná celoplošná deratizácia 

verejných priestranstiev mestom Košice. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa na spôsob a termín osádzania lavičiek, ktoré boli kúpené 

v rámci víťazstva projektu v participatívnom rozpočte 2023/2024. 

 

PhDr. Erik Stiborek – uviedol, že osádzanie musí byť realizované v súlade s príslušnými 

technickými a bezpečnostnými normami, na to oprávnenou spoločnosťou. V tejto chvíli 

mestská časť požiadala SMsZ o súhlas s osadením všetkých 13 kusov lavičiek, nakoľko budú 

umiestňované na zeleni v správe SMsZ. Následne mestská časť osloví niekoľko spoločností 

s návrhom na cenovú ponuku osadenia a samotný dohodnutý termín osádzania bude 

oznámený poslancom MiZ, ktorý sa môžu osádzania zúčastniť. 

 

Ing. Georgi Svetozarov – upozornil na absenciu závlahových vakov stromov vysádzaných 

v rámci revitalizácie vnútrobloku Lidické námestie – Tokajícka. 

 

Roland Georgiev – požiadal o opätovné riešenie eliminácie nadmerného hluku, ktoré 

spôsobuje používanie zásobovacej rampy objektu supermarketu LIDL. 

 

MUDr. Ján Sekáč, MBA – požiadal o zvýšenie intenzity a systémovosti upratovania 

verejných priestranstiev na území mestskej časti.                                                                     
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K bodu 3/ 

 

Na záver Mgr. Marek Štefanisko poďakoval zúčastneným za aktívnu účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Záznam zapísal:  PhDr. Erik Stiborek          

         Mgr. Marek Štefanisko, v.r. 

         predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Košice 05.09.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


